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Vragen van het lid Kooiman (SP) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over het niet verlenen van toestemming aan bandleden van Pussy Riot 
om een Nederlandse gevangenis te bezoeken (ingezonden 5 februari 2014). 

Vraag 1
Klopt het bericht dat twee leden van de Russische punkband Pussy Riot geen 
toestemming van u hebben gekregen om een Nederlandse gevangenis van 
binnen te zien?1 

Vraag 2
Zo ja, kunt u dit besluit toelichten? Waarom heeft u hiervoor geen toestem-
ming gegeven? Waarom bent u niet op zoek gegaan naar mogelijkheden om 
een dergelijk bezoek mogelijk te maken? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het juist goed zou zijn om buitenlanders die geïnteres-
seerd zijn in het Nederlandse gevangeniswezen te laten zien hoe het er in een 
Nederlandse gevangenis aan toe gaat? Wat is hier op tegen? Kunt u uw 
antwoord toelichten?

1 http://www.eo.nl/ditisdedag/item/pussy-riot-komt-nederlandse-gevangenis-niet-in/.
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